
Chinese Reciting  

Reading and reciting a poem or essay, is not only a way to communicate with people, but also a form of 

art that teaches and inspires people and pass forward ancient wisdom and social values. Chinese poetry 

and essays, rich in metaphor and analogy, carry profound meanings and messages. Reciting with 

emotion brings resonation to the audience and allows the reader to thoroughly comprehend and enjoy 

the beauty of Chinese. Reciting involves pronunciation, intonation, rhythm, and the flow of emotions. 

Our reciting class employs well known poetry and essays, illustrates every detail between lines and 

brings your Chinese speaking ability to a new high level. 

All class content will be adjusted to student’s language and comprehension levels and interests.  课程材

料将以学生具体语言与理解能力，以及兴趣作为杠杆，灵活调节。 

朗诵，既是表词达意的工具，也是人们用来授业解惑。鼓舞人心、传承伟大思想和情感的艺术。

中国语言历史悠久，有无数流传至今的经典和美文。在完全理解诗句与文章的基础上，加上声情

并茂的朗读，不仅可以感染听众，更会让习者从内心享受汉语的艺术之美。朗读不是一般的大声

念，它涉及到发音、吐字、节奏与感情。我们的朗读课将以古汉语与现代美文为文本，带领学生

们吃透文字，用朗诵的形式，将口语表达上升到一个新的层次。 

 

Day Date Weekday School Event Class Content 

4 1/29/2022 Saturday Class 《春夜喜雨》《春晓》 

5 2/5/2022 Saturday Class 《枫桥夜泊》《春晚》 

6 2/12/2022 Saturday Class 《陋室铭》 

7 2/19/2022 Saturday Class 《凉州词》《朝发白帝城》 

8 2/26/2022 Saturday Class 《二子州》《送汪伦》 

9 3/5/2022 Saturday Class 《游子吟》《春夏秋冬》 

10 3/12/2022 Saturday No School No Class, Spring Break 

11 3/19/2022 Saturday Class 《咏柳》《石灰吟》 

12 3/26/2022 Saturday Class 《过零丁洋》《满江红.怒发冲冠》 

13 4/2/2022 Saturday Class 《黄鹤楼送孟浩然之广陵》 

14 4/9/2022 Saturday Class 《赠汪伦》 

15 4/16/2022 Saturday No School No class, Easter Weekend 

16 4/23/2022 Saturday Class 《岳阳楼记》 

17 4/30/2022 Saturday Class 《桃花源记》 

18 5/7/2022 Saturday Class 《九月九日忆山东兄弟》 

19 5/14/2022 Saturday Final Exam 《凉州词》 

20 5/22/2022 Saturday Last Day of 
School 

End of Semester/School Year Event 

 

 


